
 

Stilling Jagtforening 

 

Referat  

Bestyrelsesmøde torsdag 18.01.2024; kl 19:00 – 21:00 

Mødested: Jægerhuset 
Forplejning: Hans 

Referent: Lena 

 
Deltagere: Lena, Dolly, Lars, Dirk, Morten, Hans, Jørgen, Knud 

Til info: Charlotte 

 

1. Dagsorden godkendt med tilføjelse af punkt eventuelt: vejudvidelse. 

 

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt uden kommentarer. 

 

3. Siden sidste møde 

a. Husrenovering. Der resterer udførsel af lidt elinstallation – og gulvliste skal fjernes aht gulvmåtte. 

Regning til tømrer betalt dags dato. 

 

4. Udkast til projektregnskab  

 
 Projekt regnskab - Klubhus renovering 18/9 - 31/12 – 2023     

        

        

Indtægter       DKK   

 Skanderborg Kommune - FOU pulje        96.969,00   

 Friluftsrådet           38.300,00   

 Nordea fonden           30.000,00   

 Salg af fryser                300,00   

Indtægter I alt              165.569,00  

        

Udgifter         

 Håndværker - klubhus reparation I alt      200.000,00   

 Maling            4.949,00   

 7 - LED Lamper I klubhus       11.200,00    

 3 stk Frysere - klasse A+++        9.699,99    

 Køleskab - klasse A+++        3.900,00    

 Opvaskemaskine          5.200,00       29.999,99   

 White board                 300,00   

 Nye borde og stole (salg af gl. Møbler  1.500)         6.000,00   

 Flagstænger - 2 stk            1.800,00   

 Støbebeton og grus til fundamenter              519,90   

 Nye nøgler til klubhusdør           1.723,00   

 Beslag                250,00   

 Dialægt Plakater                698,00   

 Ikea Rammer                178,00   

 XL Beslag                270,00   

 Reoler            1.100,00   

 Jysk Knagerækker                450,00   

Udgifter I alt             245.291,89  

        

Resultat af klubhus renovering og energioptimering   -    79.722,89      
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5. Generalforsamling 14. marts 2024 

a. Spisning: Lars og Jørgen 

b. På valg 

i. Formand, genopstiller 

ii. Lars, Dirk, Lena, Jørgen, Charlotte og Hans  

c. Hovedpunkter til GF  
i. Bestyrelsens beretning: 

1. Klubhus renovering. Arbejdsdag 4. maj 

2. Kommunikation til/fra medlemmer 

a. Hjemmeside. 

b. Facebook 

c. e-mail 

d. Jæger bladet udleveres 14.marts. Forslag om arbejdsgruppe. 

e. Rekylen  

3. Ændring af vedtægter (praktikaliteter påpeget af DJ) 

4. Aktiviteter - afviklede og aflyste.  

 

6. Nyt fra udvalg: 

a. Hundeudvalg - Lena 

i. Dato for hundeudvalgets møde kendes endnu ikke – Lena efterlyser. 

ii. Seniorernes fryser. Der er indkøbt elmåler til seniorernes fryser. Beslutningen om selvbetaling af 

el til ”private” fryser udmeldes på fælles udvalgsmøde den 22.2. 

 

b. Husudvalget- Dolly 

i. Evt. udestående vedrørende klubhus 

1. maling af klubhus – arbejdsdag og indvielse 4.maj. Vi ønsker os bl.a et ur til huset. 

ii. Handlingsplan for renovering af udhus. Lena søger midler på baggrund af allerede indhentede 

tilbud fra håndværkere. Vi målretter primært ansøgning til Skanderborg Kommune, DJ og holder 

øje på fonde.dk 

iii. Der udarbejdes opslag med husregler og leje af hus (Dolly) 

iv. Vejomlægning – gennemgående vognbane til motorvej. Morten tager kontakt til øvrige foreninger 

mhp sikker tilkørsel fra foreningshusene. 

v. Materielgården har maskiner til udlejning og ved større opgaver med fører i det omfang de kan 

afse tid. Levering af grus er aktuelt et konfliktfelt mellem kommune og bane Danmark, der har 

kørt arbejdskørsel. Knud følger op med kommunen. Når vi har fået leveret 4x det grus vi allerede 

har, skal det udlægges. Morten Rasmussen fra Julianelyst tager 600,- time og Karsten Grønlund 

kontaktes for tilbud (Dirk). 

 

c. Jagtudvalg – Dirk  

i. kort status på fællesjagter. Der er nedlagt 1 dyr og et par ænder. 

ii. plan for jagter 2024 endnu ikke udarbejdet. Foreligger omkring sommerferien. Rågeregulering 

forventes startet medio maj. Redeoptælling forventes medio april. Dirk melder ud så snart 

foreningerne har fastlagt endelige datoer. 

 

d. Jagthornudvalg – Lars 

i. Brug af foreningens jagthorn – bog fra Kaj medbringes til fællesmødet den 22.2 hvor fremtidig 

praksis omkring lån mv aftales 

 

e. Jagttegnsudvalg – Knud 

i. Aftenkursus – start 24/1 (2 tilmeldte) 

ii. Weekend kursus – 3.-4./2 (5 tilmeldte) 

Kurserne afvikles samlet. Der er skydetræning for alle jagtforeninger i Skanderborg 9. og 16. 

marts 9-16. Der afvikles frivillig jagttegnsprøve. I Vingsted er der 5 til riffelskydning og 10 til 

haglskydning 
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f. Kommunikationsudvalg – Knud 

i. Hvem er med i udvalget? (udsættes) 

ii. Hvad skal vi have bragt i Jæger bladet? (hvem er ansvarlig?) (udsættes) 

iii. Kursus for udvalg og bestyrelse i brugen af Facebook – hvornår? – Jørgen efterlyser en dato 

iv. Hjemmesiden – hvordan vil vi bruge den? (udsættes) 

v. Aktivitetsplan 2024 – Månedlige arrangementer planlagt. Knud udsender skitse til årsplan. 

vi. Rekylen – udleveres marts 2024 – indeholdende aktivitetsplan.  1. udkast til næste BM - Lars  

 

g. Skydeudvalg - Dirk 

i. Riffelskydning i Nr. Snede – Gert har booket banen  

ii. Riffelskydning i Skibby – Vi har banen 4 onsdage til indskydning, hvor alle foreninger kan deltage. 

Dirk får endelige datoer og Knud lægger ud/lægger i årsplan. 

iii. Riffel- og haglskydning i Ørre – løbende vildt + sportingbane. Skydeudvalget forsøger at få aftalt 

en dato for riffel/flugtskydning. v 12 – 14 personer er prisen ca 600,- 

iv. Forår-skydning ad libitum hos Anders  

v. Høst-skydning ad libitum hos Anders  

7. Næste møder  

a. Mødeplan for bestyrelsen 2024: 

i. 2024.02.22,kl 18:00 – BM – møde med alle udvalg 

1. dagsorden – besluttes 

2. Spisning – Dolly 

ii. 2024.03.14 – Generalforsamling 

iii. 2024.04.18 – BM 

iv. 2024.05.23 – BM 

v. 2024.06.20 – BM 

vi. 2024.08.22 – BM 

vii. 2024.10.24 - BM 

viii. 2024.09.19 – BM 

ix. 2024.11.21 – BM 

 

b. Øvrige møder i 2024: 

i. Foreningsdag – Arbejde på huset og indvielse – Lørdag 4. maj, 9 – 17 – Dirk og Lena er tovholdere 

 

8. Eventuelt 

a. WiFi i klubhuset? Driftomkostning ca 250,- kr pr måned. Vi vil for nuværende ikke prioritere denne 

udgift, men genovervejer i 2025. 

b. Skal vi lave et udvalg for kvinder med interesse for jagt.  Væsentligt at foreningen rummer tilbud til 

begge køn. Bestyrelsen overvejer det fremadrettede behov.  
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